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Sēde sasaukta 2024.gada 14.martā plkst. 14:00 
Sēde sākta 2024.gada 14.martā plkst. 14:06 
Sēde slēgta plkst. 15:53 
 
Sēdē piedalās 4 komitejas locekļi: Jānis Veits, Jānis Pelnēns, Raivis Kalējs, Andris 
Jankovskis (attālināti) 
 
Sēdē piedalās: 
Deputāti -Andrejs Radzevičs, Raimonds Reinis 
 
Pašvaldības darbinieki: 
klātienē 
Kaspars Dzenis- Būvvaldes vadītājs 
Līga Ločmele -teritorijas plānotāja 
 
attālināti 
Evita Kalēja- teritorijas plānotāja 
Gints Ločmelis- Attīstības un uzņēmējdarbības daļas vadītājs 
 
Sēdē nepiedalās 1 komitejas loceklis- Gatis Kalniņš 
 
Sēdi vada Jānis Veits 
 
Sēdi protokolē Daiga Tilgale 
 
Sēdes veids: atklāta  
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā 
 
 
 
 
 



Sēdes darba kārtība: 
 

1. Informatīvs ziņojums par Kurzemes piekrastes tematiskā plānojuma ievadsemināru 
darba grupu rezultātu apkopojumu un diskusija par piekrastes attīstības plānošanu, 
problēmām un to risināšanu 

 

1.§ 
Informatīvs ziņojums par Kurzemes piekrastes tematiskā plānojuma 

ievadsemināru darba grupu rezultātu apkopojumu un diskusija par piekrastes 
attīstības plānošanu, problēmām un to risināšanu 

 
 

Jānis Veits 

                 Informē, ka kopā ar citiem deputātiem 
piedalījies Kurzemes plānošanas reģiona organizētajā 
seminārā par piekrastes tematiskā plānojuma 
ievadsemināru darba grupu rezultātu apkopojumu. Darba 
grupas strādājušas vairākos reģionos-Engures, Užavas, 
Liepājas. Ir apkopoti problēmjautājumi un viedokļi kā 
problēmas risināt, meklējot arī iespējas, kā tās risināt 
reģionālā līmenī. 
Skaidro, ka svarīgi būtu apkopot svarīgākās lietas un 
iekļaut Papes dabas parka aizsardzības plānā un 
pašvaldības Teritorijas attīstības plānā kā nākotnē 
īstenojamas: 

- Pliķu kapu ceļš, iedzīvotājiem apgrūtināti kapu 
apmeklējumi, jo 6 mēnešus gadā pa to nedrīkst 
pārvietoties, jo jāievēro liegumi, 

- Apskates objekts mežā-tornis. Problēmas ar 
grants uzvešanu, 

- Komitejas darba grupas izbraukumā secināts, ka 
kāpas tiek izbraukātas ar motocikliem un 
kvadracikliem, tas apdraud biotopa saglabāšanu, 

- Kā risināt situāciju ar lietuviešu īpašumiem, jo 
īpašnieki nav reģistrējušies Latvijā, līdz ar to 
neveidojas ieņēmumu daļa, ko varētu izlietot 
objektu sakārtošanai un uzturēšanai, 

- Tūrisma nodoklis, iebraukšanas regulēšana Papē, 
nākotnē arī Bernātos 

- Ceļa asfalta seguma pabeigšana Klaipēda- 
Liepāja šosejā no krustojuma uz Papi. 

 

Andrejs Radzevičs 

           Jautā kas no pašvaldības piedalās Papes dabas 
aizsardzības plāna izstrādē? Pašlaik nav skaidrs, kurš 
speciālists pašvaldībā ir sagatavojis nepieciešamos 
priekšlikumus, risinājumus un uzrauga, lai plānotās lietas 
virzītos tālāk. 



 

Raimonds Reinis 

          Nepieciešams deleģēt pašvaldības speciālistu, 
kurš pārstāv pašvaldību, organizē darba grupu 
sanāksmes, apkopo ierosinājumus un ar pašvaldības 
akceptu virza konkrētās lietas iekļaušanai Papes Dabas 
aizsardzības plānā. Šobrīd pirmie rakstiskie ierosinājumi 
Dabas aizsardzības plānam jāiesniedz līdz 2024.gada 
30.aprīlim 
Jautā kā virzās Dienvidkurzemes pašvaldības teritorijas 
plānojuma izstrāde? 

Līga Ločmele 

          Atbild, ka pašlaik izstrādātājs analizē visu pašlaik 
pieejamo informāciju, ieskaitot dažādus plānus, izvērtē 
esošo situāciju- faktisko, gan to, kas plānota. Ir jāsaprot 
kas darbojas, kas nē, kā ir reāli dabā un kas ir tikai uz 
papīra. Tālāk tiks sniegti priekšlikumi par izejām uz jūru, 
attālumiem. Aprīlī , maijā plānotas darba grupas par šīm 
tēmām, vasarā notiek intensīvs darbs pie 1.redakcijas 
sagatavošanas un pēc tam tiks nodots vērtēšanai 
komitejām, speciālistiem. Grupa ir aktīvi iesaistījusies 
gan Liepājas ezera, gan Papes ezera apsaimniekošanas 
plānā. Skaidro, ka detaļās iezīmēt konkrētus ceļus būs 
grūti. 

Andrejs Radzevičs 

           Atsevišķas vietas var ar augstāku detalizāciju, 
aprakstošajā daļā norādot no kura līdz kuram kadastram 
iet potenciālais ceļš. Norāda, ka ir iztrūkušas diskusijas 
par zemes sadales jautājumiem un viensētām, jo, ja būs 
iezīmēta piebrauktuve vai noeja pie jūras, nevarēs 
saprast kā to dabā īstenot. 

Līga Ločmele 

          Šī brīža teritorijas plānojumos atbilstoši mēroga 
noteiktībai piekļuves ir iezīmētas. Tālākais ir pašvaldības 
rīcība šo jautājumu risināšanā. Diskusijas noteikti būs 
pirms šī plāna uzmetuma, bet tās būtu vērtīgākas, ja 
izstrādātājs jau zinātu un saprastu pašvaldības nostāju, 
vēlmi un iespējas risināt konkrētas lietas, kuras iekļaut 
plānā. 

Raimonds Reinis 

        Informē, ka pašvaldība ir iesaistījusies projektā 
Baltic Green Belt. Atzīmē, ka Rucavas novada laikā 
teritorijas plānojumā bija iezīmēts, ka Papes ciems ir 
īpašās aizsardzības režīma zona. Ja šāda zona ir, 
pašvaldībai ir tiesības iekasēt iebraukšanas maksu. 
Attīstības nodaļas speciālisti iesnieguši projekta 
pieteikumu programmā ‘’Zaļā josta’’, plānotais budžets 
40 000 EUR. Projekta ietvaros plānots izveidot 
iebraukšanas -izbraukšanas sistēmu, kas nodrošinās 
satiksmes organizēšanu Papes ciemā un pie Papes 



Dabas parka. Sistēmu plānots uzstādīt pagriezienā pirms 
Ķoņu ciema 

Jānis Veits 
izsaka priekšlikumu 

1)Uzdot Administrācijai sagatavot priekšlikumus 
Papes Dabas parka turpmākajai attīstībai līdz 
2024.gada 5.aprīlim un iesniegt izskatīšanai aprīļa 
Piekrastes attīstības komitejas sēdē 
 
2)Iesniegt priekšlikumus pašvaldības pārstāvja 
izvirzīšanai Dabas aizsardzības plāna konsultatīvajā 
grupā 
 

Par lēmumu balso: "par"  -  
4 (Andris Jankovskis, Raivis Kalējs, Jānis Veits 
Jānis Pelnēns -balso mutiski) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

                              Nolemj: Atbalstīt priekšlikumu 

 
 
 
Piekrastes attīstības komitejas priekšsēdētājs Jānis Veits 
 
 
Komitejas sekretāre Daiga Tilgale 
 


